
Zápis z jednání žákovského parlamentu 23. 1. 2017 

 

Program 

1. Členové školního parlamentu přednesli, co se žákům ve škole líbí a s čím jsou nespokojeni: 

Líbí: 

 Národní divadlo 

 Hezké přednášky 

 Super lavice v učebně výtvarné výchovy 

 Fungující doučování nejen pro 9. třídu 

Nelíbí: 

 9. B připadá, že má zkrácené vyučování méně často oproti 9. A 

 

2. Školní bruslení bude na prosečském rybníku (místo haly ve Skutči) 

 

3. Sběr papíru 

 Světlo nad ping-pongový stůl nebude 

 Stále není určeno, co se za vybrané peníze koupí 

 

4. Taneční kroužek 

 Zeptali jsme se na to, kdo by chtěl chodit na kroužek ale jenom v páru, nebo samotní chlapci 

(protože holek je zatím víc) 

 

5. Spaní ve škole 

 Andrej Češka – zvolen jako vedoucí příprav, zvolí si 3-4 člennou pracovní skupinu 

 p. ředitel stanoví termín 

 

Přítomní: 

Koordinátor Mgr. Josef Roušar ANO 

4. třída Leona Křiklavová ANO 

  Zuzana Roušarová ANO 

5. třída Veronika Drahošová ANO 

  Ondřej Trynkl NE 

6. A Šimon Lustyk ANO 

  Andrea Tulachová NE 

6. B Eliška Lehká NE 



  Filip Romportl  ANO 

7. třída Andrej Češka  ANO 

  Tereza Vášková  NE 

8. třída Jiří Bohatý ANO 

  Šimon Dvořák ANO 

9. A Veronika Lettlová ANO 

  Kateřina Stodolová ANO 

9. B Anežka Sílová ANO 

  Veronika Uhrová ANO 

 

Zapsal:  Šimon Lustyk 


